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Rada Miejska w Kuźni Raciborskiej 
 

Protokół nr VII/2024 
z VII Sesji Rady Miejskiej w Kuźni Raciborskiej 

 17 października w dniu 2024 roku 
 

VII Sesja w dniu 17 października 2024 roku odbyła się w sali USC w Urzędzie Miejskim w Kuźni 

Raciborskiej.  
 

Obrady rozpoczęto 17 października 2024 roku o godz. 15:30, a zakończono o godz. 17:30 tego 

samego dnia. Obrady były transmitowane i utrwalono nagranie z sesji. 
 

W posiedzeniu wzięło udział 15 członków Rady Miejskiej w Kuźni Raciborskiej: 
 

1. Sylwia Brzezicka-Tesarczyk 

2. Kacper Cichocki 

3. Marcin Czerniej 

4. Gerard Depta 

5. Michał Grzesik 

6. Adrian Juraszek  

7. Urszula Choroba 

8. Patryk Konieczny  

9.  Mateusz Kot 

10.  Wojciech Krzyżanowski 

11.  Mateusz Procek 

12.  Sławomir Sielski 

13.  Tomasz Sokołowski 

14.  Maria Wyszomierska  

15.  Dominik Zawada 

Oprócz Radnych, w sesji wzięli udział Sołtysi i Przewodniczący Zarządów Osiedli: 
 

1. Gąska Jacek – nieobecny    

2. Wyszomierska Maria  

3. Gacka Norbert  

4. Hajduk Zuzanna    

5. Tomala Monika 

6. Krauze Rafał    

7. Hawro Przemysław  

8. Depta Gerard 

9. Sokołowski Tomasz 
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oraz  

Pan Wojciech Gdesz – Burmistrz Miasta 

Pani Anna Szostak – Skarbnik Miasta 

Pan Bartłomiej Adamski – Sekretarz Miasta  

Pan Aleksander Żukowski – Radca Prawny 

Pan Piotr Janas – Radca Prawny 

Pan Krzysztof Kopeć – Dyrektor Gminnego Ośrodka Turystyki i Promocji w Rudach 

Pan Aleksander Serafin – Kierownik Gminnego Centrum Zarządzania Kryzysowego  

Pani Anna Gasidło – Dyrektor Miejskiego Ośrodka Kultury, Sportu i Rekreacji w Kuźni Raciborskiej 

Pan Krzysztof Kapusta – Dyrektor Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Kuźni Raciborskiej 

Pan Piotr Staroń – Kierownik Referatu Inwestycji i Budownictwa  

Pani Małgorzata Pabian – Kierownik Referatu Gospodarki Nieruchomościami  

Pani Anna Mainusz – Kierownik Referatu Edukacji i Promocji  
Pani Magdalena Czech-Majer – Kierownik Referatu Rozwoju i Sportu 

Pan Radosław Kasprzyk – Prezes Gminnego Przedsiębiorstwa Wodociągów i Kanalizacji w Kuźni 

Raciborskiej 

Pan Ireneusz Wojcieski – Dyrektor Miejskiej Biblioteki Publicznej w Kuźni Raciborskiej  

Pan Krzysztof Bartoń – Komendant Gminny Ochotniczej Straży Pożarnej 

Pan Roland Kotula – Zastępca Komendanta Powiatowego Państwowej Straży Pożarnej w Raciborzu 

Pan Paweł Dzieżok – mieszkaniec Gminy Kuźnia Raciborska 

 
 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności. 
Pan Tomasz Sokołowski – Przewodniczący Rady Miejskiej otworzył VII sesję Rady Miejskiej w Kuźni 

Raciborskiej. Po otwarciu sesji Przewodniczący stwierdził obecność 15 radnych, co czyni obrady 

prawomocnymi. 
 

2. Przyjęcie porządku obrad. 
Po stwierdzeniu prawomocności obrad Przewodniczący przedstawił porządek obrad.  
 

 

 

 

Porządek obrad VII sesji Rady Miejskiej w Kuźni Raciborskiej: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu nr VI/2024. 

4. Informacja z międzysesyjnej działalności Burmistrza Miasta. 

5. Podjęcie uchwał w sprawie: 

5.1  zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kuźnia Raciborska, 

5.2  zmian w budżecie gminy na 2024 rok, 

5.3  zmiany uchwały w sprawie zwolnienia położonych na terenie Gminy Kuźnia Raciborska budynków 

lub ich części będących własnością przedsiębiorców od podatku od nieruchomości, w ramach 

pomocy de minimis, 
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5.4  zmiany uchwały nr LXXI/547/2023 w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 

Raciborskiemu na realizację powiatowych przewozów pasażerskich o charakterze użyteczności 

publicznej, 

5.5  udzielenia dotacji celowej na sfinansowanie prac konserwatorskich, restauratorskich lub robót 

budowlanych przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków, 

5.6  zmiany uchwały LXXI/546/2023 Rady Miejskiej w Kuźni Raciborskiej z dnia 21.12.2023 r.  

w sprawie ustalenia stawek dotacji przedmiotowych dla Zakładu Gospodarki Komunalnej  

i Mieszkaniowej w Kuźni Raciborskiej, 

5.7  przekazania Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miejskiej w Kuźni Raciborskiej petycji 

złożonej do Rady Miejskiej w Kuźni Raciborskiej, 

5.8  wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości zabudowanej. 

6. Wnioski. 

7. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej dot. spraw bieżących. 

8. Zakończenie obrad. 

Do przedstawionego porządku nie zgłoszono uwag, ani wniosków o uzupełnienie bądź zmianę 

porządku obrad. 
 

 

Głosowano w sprawie: 
Przyjęcie porządku obrad. 

Wyniki głosowania: 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Sylwia Brzezicka-Tesarczyk, Urszula Choroba, Kacper Cichocki, Marcin Czerniej, Gerard Depta, 

Michał Grzesik, Adrian Juraszek, Patryk Konieczny, Mateusz Kot, Wojciech Krzyżanowski, Mateusz 

Procek, Sławomir Sielski, Tomasz Sokołowski, Maria Wyszomierska, Dominik Zawada 

 

3. Przyjęcie protokołu nr VI/2024. 
Uwag do protokołu nie wniesiono. 
 

Głosowano w sprawie: 
Przyjęcie protokołu nr VI/2024.  

Wyniki głosowania: 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Sylwia Brzezicka-Tesarczyk, Urszula Choroba, Kacper Cichocki, Gerard Depta, Michał Grzesik, 

Adrian Juraszek, Patryk Konieczny, Mateusz Kot, Wojciech Krzyżanowski, Mateusz Procek, 

Sławomir Sielski, Tomasz Sokołowski, Maria Wyszomierska, Dominik Zawada 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Marcin Czerniej 
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4. Informacja z międzysesyjnej działalności Burmistrza Miasta.  
Informację o podjętych działaniach, odbytych spotkaniach oraz plany i informacje bieżące przedstawił 

Burmistrz Miasta Pan Wojciech Gdesz. 

Następnie Burmistrz Miasta poinformował, że jest na sesji obecny Pan Roland Kotula – Zastępca 

Komendanta Powiatowego Państwowej Straży Pożarnej w Raciborzu, który może przedstawić 

informacje na temat podjętych działań podczas zagrożenia powodziowego w Gminie Kuźnia 

Raciborska. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kuźni Raciborskiej po uzyskanej zgodzie Radnych udzielił głosu 

Panu Rolandowi Kotula, który ze szczegółami omówił sytuację powodziową w Gminie, począwszy od 

12 września bieżącego roku.  

Po przedstawieniu sytuacji powodziowej Pan Roland Kotula udzielił odpowiedzi na zadane pytanie. 

Radna Pani Urszula Choroba poinformowała, iż mieszkańców Rud bardzo zaniepokoiła w niedzielę 

sytuacja, że będzie zwiększony zrzut na zbiorniku w Rybniku. W związku z tym zapytała, czy podjęto 

jakieś działania, rozmowy z władzami Rybnika, z elektrownią Rybnik, aby wcześniej zrobić większy 

zrzut (z wyprzedzeniem), np. od czwartku, żeby odbyło się to możliwie jak najpłynniej, jak już wiadomo 

było, iż spodziewamy się zagrożenia powodziowego. Radna zapytała dlaczego z rzutem czekano tak 

długo. 

Pan Roland Kotula przekazał, że z informacji, które posiada to zbiornik przy elektrowni miał wcześniej 

ogromny niedobór wody, stąd nie były wcześniej dokonywane zwiększone zrzuty. Osoby pełniące 

nadzór nad zbiornikiem technologicznie przewidywali, że się napełni i nie będzie konieczności 

zwiększania zrzutów, natomiast praktyka, rzeczywistość pokazała, że napływ wody był tak duży, 

intensywny, że później te wartości zrzutów urealnili. W momencie, gdy był bardzo duży napływ (jest to 

monitorowane od strony napływu i później wypływu) wyniknęły prognozy, że przy utrzymaniu się 

bardzo długiego, w długim okresie czasu tak dużego napływu, zbiornik będzie musiał być w większej 

ilości opuszczany. Obawiano się sytuacji, jaka miała miejsce w województwie dolnośląskim (przelanie 

i przerwanie tego typu zbiorników) stąd prognozowane zrzuty były na tak dużych wartościach. 
 

Innych pytań do Zastępcy Komendanta Powiatowego Państwowej Straży Pożarnej w Raciborzu nie 

zgłoszono. 
 

Po przedstawionych informacjach Burmistrz podziękował Komendantowi, w imieniu całej społeczności 

podziękował wszystkim jednostkom zewnętrznym Państwowej Straży Pożarnej, jak również 

Ochotniczym Strażom Pożarnym, radnym, wszystkim strażakom za ciężką pracę, samorządowcom, 

sołtysom, pracownikom Urzędu, mieszkańcom oraz wszystkim, którzy włączyli się w jakikolwiek 

sposób w akcję powodziową.  
 

Burmistrz Miasta zapowiedział również, że zostanie sporządzony szczegółowy raport z czynności 

podejmowanych w trakcie działań powodziowych, który będzie przekazany w formie papierowej  

i zdigitalizowanej wszystkim zainteresowanym.  
 

Następnie Burmistrz Miasta przekazał, że Sekretarz Miasta Pan Bartłomiej Adamski przedstawi 

informacje dotyczące Społecznej Inicjatywy Mieszkaniowej z walnego zgromadzenia wspólników 

Spółki SIM Śląsk Południe, które odbyło się 15 października bieżącego roku.  
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Sekretarz Miasta przedstawił sprawozdanie z nadzwyczajnego walnego zgromadzenia Spółki SIM 

Śląsk Południe. Przekazał, że głównym powodem tego zgromadzenia była rezygnacja Prezesa 

Zarządu Spółki Pana Przemysława Paczesia. Następnie omówił przebieg zgromadzenia. 

Pan Sekretarz poinformował również o rezygnacji Pani Beaty Pańczuk z funkcji członka Rady 

Nadzorczej. 

Burmistrz Miasta poinformował, że w związku z koniecznością uzupełnienia składu Rady Nadzorczej, 

zaproponował tą funkcję Panu mecenasowi Piotrowi Janasowi.  
 

Następnie Radny Pan Dominika Zawada odniósł się do sytuacji powodziowej i odczytał następującą 

treść: 

 „Panie Burmistrzu, chciałbym odnieść się do wydarzeń sprzed miesiąca, kiedy to z przerażeniem 

patrzyliśmy na sytuację w naszej gminie, na rosnący poziom wody na rzece. W wywiadzie udzielonym 

w radiu 90 wspomniał Pan, że jako pierwsi w powiecie uruchomiliśmy sztab kryzysowy, który pracował 

już od czwartku 12 września. Dlaczego zatem dopiero 15 września podjęto jakiekolwiek decyzje,  

w dodatku tak absurdalne i chaotyczne? Gmina Kuźnia Raciborska do dnia 16 września praktycznie 

nie była w ogóle przygotowana na sytuację zagrożenia powodziowego (brak worków, brak piasku, 

brak jasnego, wiarygodnego przekazu informacji do opinii publicznej). Podkreślił Pan w radiu, że 

wszystkie wydawane decyzje leżały po stronie służb starosty, wojewody, oficerów Komendy 

Wojewódzkiej Państwowej Straży Pożarnej. To właśnie te służby, nie mające podstawowej wiedzy na 

temat chociażby ukształtowania naszej gminy, terenów zalewowych, lokalizacji poszczególnych ulic  

w miejscowości, decydowały o losie mieszkańców? Osobiście byłem świadkiem jak tuż po północy,  

w nocy z 15 na 16 września sztab kryzysowy pojawił się na ulicy Sienkiewicza i debatował nad całą 

sytuacją. Głównodowodzący całą akcją prosząc o konkretne mapy zalanych terenów z roku 1997 czy 

2010 słyszy od swoich ludzi „nie mamy ale możemy załatwić”. Naprawdę możemy załatwić?  

W momencie kiedy spodziewamy się fali powodziowej? To ten sam sztab dokonał selekcji 

mieszkańców, to ten sam sztab zdecydował kogo ratujemy, a kogo skazujemy na zalanie. To oni 

zdecydowali o losie mieszkańców. Pana mieszkańców. Nie można w tym wszystkim jednak zapomnieć 

o heroicznych działaniach naszych mieszkańców, żołnierzy WOT, czy olbrzymiej ilości strażaków, 

którzy w pocie czoła walczyli noc i dzień by ratować naszego życia, zdrowia i dobytku. Dziękuję Wam 

z całego serca. Osobiście pragnę również podziękować naszemu mieszkańcowi Panu Tomaszowi  

z Państwowej Straży Pożarnej w Rybniku za chyba jedyne i rzetelne informacje przekazywane 

mieszkańcom. Informacje sprawdzone, wprost ze sztabu kryzysowego elektrowni Rybnik.  

Pan Tomasz mimo 24-godzinnej służby dzień wcześniej wspierał nas na ul. Sienkiewicza za co bardzo 

serdecznie mu dziękuję i jednocześnie przepraszam za przykrości, których musiał się również 

nasłuchać podczas pomocy. Ewakuacja mieszkańców i kolejne absurdalne decyzje. Ewakuacja ulic 

takich jak Ogrodowa, Słowackiego, Strażacka, Garbarska, jak również, co ciekawe, Klasztorna, 

Kocura, Arki Bożka (które przy żadnej z powodzi nie były zalane) do budynku Miejskiego Ośrodka 

Kultury, Sportu i Rekreacji, który jak doskonale prawie wszyscy wiemy mieści się na ulicy Klasztornej. 

Kolejne moje pytanie: Dlaczego, skoro już ewakuowaliśmy ul. Klasztorną, to ewakuowaliśmy ją od  

nr 20 wzwyż? Czy pozostali to jakiś gorszy sort, czy może pobudki polityczne wzięły górę?  

Czy ma Pan wiedzę na temat roślinności, która porasta nasze koryta rzeki i jednocześnie skutecznie 

niszczy infrastrukturę wodno-lądową? Jeśli nie to pozwoli Pan, że przytoczę chociażby dwa gatunki 
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roślin inwazyjnych, które można zaobserwować u nas w Gminie: Nawłoć kanadyjska, Rdestowiec 

japoński. W przypadku gatunków inwazyjnych pozostawienie skoszonej biomasy zwłaszcza  

z gniazdami nasiennymi, prowadzi do nasilenia problemu. Te gatunki, ze względu na swoje szybkie 

tempo rozprzestrzeniania się i zdolność do rozmnażania się z fragmentów pędów i nasion, mogą  

w efekcie jeszcze intensywniej opanować teren, na którym zostały skoszone. Niestaranne  

i niewłaściwe usuwanie skoszonych roślin inwazyjnych może mieć negatywne konsekwencje dla 

lokalnego ekosystemu, w tym wypieranie rodzimych gatunków roślin oraz destabilizację struktury 

brzegów rzeki. Rdestowiec japoński tak nie wyobrażalnie ciężki do usunięcia gdyż jego kłącza mogące 

rosnąć nawet do 3 metrów w głąb ziemi i potrafiący uszkadzać nawierzchnie dróg, czy chodników, 

możemy zaobserwować chociażby tuż przy moście na ulicy Kozielskiej pod mostem. Kto poniesie 

koszty związane z ewentualnym naruszeniem struktur mostu? Wody Polskie? Chciałbym w to wierzyć. 

Koryto rzeki nie było w tym roku ani razu wykoszone, co na pewno negatywnie wpłynęło na sytuację 

sprzed miesiąca. Proszę, aby podjął Pan działania w tym zakresie i dopilnował, aby wspomniane 

gatunki inwazyjne były właściwie usunięte. Dziękuję Pani Radnej Marii Wyszomierskiej za złożenie 

wniosku o niezwłoczne zwołanie Zebrania Mieszkańców. Jest to niezwykle ważne, abyśmy wspólnymi 

siłami mogli znaleźć rozwiązanie dla tej niełatwej sytuacji, ale również by mieszkańcy mieli wiedzę na 

temat działań, jakie będą podejmowane w perspektywie mam nadzieje niedalekiej przyszłości. 

Podobnie jak Radna Wyszomierska wnioskuję o to zebranie, jak również o zaproszenie wskazanych 

przez Radną przedstawicieli Wód Polskich, Lasów Państwowych, Posłów czy Senatorów. Ostatni  

aspekt, który chciałbym poruszyć to „Informowanie mieszkańców”. Na Starej Kuźni mieszka gro ludzi, 

wiele starszych ludzi, którzy bez wątpienia są wykluczeni cyfrowo. Dlaczego zatem system 

informowania mieszkańców oparliśmy jedynie na informacjach publikowanych za pośrednictwem 

platformy FB? Skąd ludzie nie posiadający konta na platformie mieli czerpać wiedzę na temat sytuacji 

w Gminie, podnoszącego się stanu wody, sytuacji na elektrowni Rybnik czy na Odrze? W związku  

z tą sytuacją proszę o ponowne rozpatrzenie interpelacji Radnej Pani Sylwii Brzezickiej-Tesarczyk 

złożonej dnia 22 czerwca 2024 r. dotyczącej przede wszystkim natychmiastowej reakcji w sytuacjach 

kryzysowych – mam nadzieję tutaj Pani Radna udzieli kilku informacji byśmy wszyscy mieli rozeznanie 

w temacie. Znając wcześniejszą natomiast odpowiedź na interpelację, myślę sobie, że skoro Gminę 

stać na doradcę za 7.900,00 zł miesięcznie, to stać nas również na system informowania drogą  

SMS-ową.” 

Na tym Radny zakończył swoją wypowiedź. 

Burmistrz Miasta Pan Wojciech Gdesz zapewnił, że z uwagą wysłuchał wypowiedzi i wszystkie pytania 

zostaną uwzględnione w przygotowywanym raporcie. Burmistrz żałuje, że pytania nie zostały zadane 

podczas obecności na sesji Pana Komendanta Kotuli, bo zapewne już dziś byłyby znane odpowiedzi 

na część z nich. Burmistrz przekazał, że po otrzymaniu informacji z Elektrowni Rybnik, raport zostanie 

niezwłocznie przekazany najpierw Przewodniczącemu Rady Miejskiej, a następnie wszystkim 

Radnym oraz mieszkańcom. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Tomasz Sokołowski przekazał, że istotną sprawą jest, kto za co 

odpowiada podczas takich działań i zapewne część tych pytań będzie przekierowana do odpowiednich 

służb, które na odpowiednim poziomie kierowały tymi działaniami. Tutaj powstał sztab, ale na terenie 

powiatu działał sztab główny, który dysponował siłami i środkami i oceniał sytuację na bieżąco. 
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Przewodniczący odniósł się również do map, o których wspomniał Radny Pan Dominik Zawada  

i przekazał, że to nie jest tak, że nie ma map – są symulacje, jest system komputerowy, który na 

bieżąco scala poziom wód, ilość opadów i to jest monitorowane, ale tak jak wcześniej była poruszana 

sprawa zalewu Rybnickiego, w pewnym momencie sytuacja zmienia się z godziny na godzinę. 

Radny Pan Dominik Zawada przekazał, że sprawa map nie jest wyssana z palca, gdyż był przy tym, 

jak padło pytanie o mapy. 

Przewodniczący Rady Miejskiej zwrócił uwagę, że jako funkcjonariusz może powiedzieć, że o różnych 

mapach mogą ludzie różnie mówić.  

Radna Pani Sylwia Brzezicka-Tesarczyk podziękowała Radnemu Panu Dominikowi Zawadzie, że  

powrócono do tematu interpelacji. Przypomniała, że celem było zwrócenie uwagi na szybką reakcję  

i możliwość informowania mieszkańców poprzez system SMS-owy, gdyż jak Radny wspomniał, 

bardzo duża grupa ludzi, osób starszych nie posiada profili w mediach społecznościowych. W związku 

z tym Radna prosi jeszcze raz, aby Burmistrz ponownie pochylił się nad tą kwestią. Radna przekazała, 

że w uzyskanej odpowiedzi na interpelację Burmistrz poinformował, że otrzymuje się alerty RCB, 

natomiast Radna poinformowała, że te alerty nie odnoszą się do konkretnych lokalizacji i uruchomienie 

systemu ułatwiłoby przekazywanie informacji. Przekazała również, że nie powinno się oszczędzać na 

bezpieczeństwie mieszkańców. 

Burmistrz Miasta Pan Wojciech Gdesz odpowiedział, że w raporcie o sytuacji powodziowej znajdą się 

również  informacje zawierające wnioski oraz rekomendacje wszystkich służb. 

Radny Pan Kacper Cichocki odniósł się do wypowiedzi Radnego Pana Dominika Zawady. Powiedział, 

że nie zgadza się z wypowiedzią przedmówcy odnośnie informowania mieszkańców, którzy nie mają 

mediów społecznościowych. Przypomniał, że Pan Jacek Gąska z innymi osobami przekazywali 

komunikaty głosowe mieszkańcom z wozu strażackiego. Zastanawiał się, dlaczego Radny Pan 

Dominik Zawada mając takie uwagi nie przyszedł do sztabu i nie zgłosił ich. Przy okazji swojej 

wypowiedzi, podziękował Panu Lasakowi i Panu Bandurskiemu, którzy użyczyli swojego sprzętu  

i razem z ZGKiM rozwozili piasek. 

Przewodniczący Rady Miejskiej odniósł się również do interpelacji Radnej Pani Sylwii Brzezickiej-

Tesarczyk (szczegóły wypowiedzi na nagraniu z sesji). 

Radna Pani Urszula Choroba poprosiła, aby w raporcie znalazła się informacja na temat stanu 

magazynu przeciwpowodziowego, z podaniem ilości rzeczy na dzień ogłoszenia stanu klęski 

żywiołowej, czyli na dzień 14 września i na dzień sporządzenia raportu.  

Przewodniczący Rady Miejskiej przekazał, że również wystąpił o takie dane. 

Burmistrz Miasta przekazał, że chciałby te dane porównać z danymi od służb powiatowych  

i wojewódzkich. Zapewnił również, że informacje o które poprosiła Radna Pani Urszula Choroba 

znajdą się w raporcie. 

Radna Pani Urszula Choroba chciałaby poznać szczegóły dotyczące Zgromadzenia Ogólnego 

Związku Subregionu Zachodniego, które odbyło się w Żorach. Czy podczas tego zgromadzenia były 

poruszane kwestie związane z Gminą Kuźnia Raciborska. Czy zapadały jakieś decyzje, wnioski 

odnośnie naszej Gminy.  
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Szczegółowe wypowiedzi Burmistrza Miasta, Zastępcy Komendanta Powiatowego Państwowej Straży 

Pożarnej w Raciborzu Pana Rolanda Kotuli, Sekretarza Miasta Pana Bartłomieja Adamskiego, Radnej 

Pani Urszuli Choroba, Radnego Pana Dominika Zawady, Radnej Pani Sylwii Brzezickiej-Tesarczyk 

oraz Radnego Pana Kacpra Cichockiego dostępne są na nagraniu obrad VII Sesji Rady Miejskiej 

udostępnionym w siedzibie Urzędu Miejskiego w Kuźni Raciborskiej. 

Innych pytań, ani uwag do omawianych tematów nie zgłoszono. 
 

5. Podjęcie uchwał w sprawie: 
 

5.1 zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kuźnia Raciborska, 

Projekt uchwały omówiła Pani Anna Szostak – Skarbnik Miasta.   

Komisja Budżetu i Finansów zaopiniowała projekt pozytywnie, o czym poinformowała Przewodnicząca 

Komisji Pani Urszula Choroba.  

Uwag nie wniesiono.  

 

Głosowano w sprawie: 
zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kuźnia Raciborska.  

Wyniki głosowania: 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Sylwia Brzezicka-Tesarczyk, Urszula Choroba, Kacper Cichocki, Marcin Czerniej, Gerard Depta, 

Michał Grzesik, Adrian Juraszek, Patryk Konieczny, Mateusz Kot, Mateusz Procek, Sławomir Sielski, 

Tomasz Sokołowski, Maria Wyszomierska, Dominik Zawada 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Wojciech Krzyżanowski 
 

Uchwała nr VII/39/2024 
 

5.2 zmian w budżecie gminy na 2024 rok,  

Projekt uchwały omówiła Pani Anna Szostak – Skarbnik Miasta.   

Radna Pani Urszula Choroba poprosiła Panią Skarbnik o informację, o którą Komisja pytała na 

posiedzeniu odnośnie załącznika nr 4 – pozycji dotyczącej utrzymania 1 m2  powierzchni targowiska,  

kwota 20.800,00 zł – co się składa na tą kwotę. 

Pani Skarbnik przekazała, że są tam również szalety miejskie, więc dotyczy to utrzymania porządku 

i czystości na terenie targowiska oraz utrzymania szaletów. Kwota 20.800,00 zł dotyczy całości 

targowiska na rok, nie 1 m2. 

Komisja Budżetu i Finansów zaopiniowała projekt pozytywnie, o czym poinformowała Przewodnicząca 

Komisji Pani Urszula Choroba.  

Uwag nie wniesiono. 
 

Głosowano w sprawie: 
zmian w budżecie gminy na 2024 rok. 

Wyniki głosowania: 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
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Wyniki imienne: 
ZA (12) 
Urszula Choroba, Marcin Czerniej, Gerard Depta, Michał Grzesik, Adrian Juraszek, Patryk 

Konieczny, Mateusz Kot, Mateusz Procek, Sławomir Sielski, Tomasz Sokołowski, Maria 

Wyszomierska, Dominik Zawada 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 
Sylwia Brzezicka-Tesarczyk, Kacper Cichocki, Wojciech Krzyżanowski 

 

 

Uchwała nr VII/40/2024 
 
 

5.3 zmiany uchwały w sprawie zwolnienia położonych na terenie Gminy Kuźnia Raciborska 
budynków lub ich części będących własnością przedsiębiorców od podatku od nieruchomości, 
w ramach pomocy de minimis, 
Projekt uchwały omówiła Pani Anna Szostak – Skarbnik Miasta. 

Komisja Budżetu i Finansów zaopiniowała projekt pozytywnie, o czym poinformowała Przewodnicząca 

Komisji Pani Urszula Choroba. 

Uwag nie wniesiono. 

Głosowano w sprawie: 
zmiany uchwały w sprawie zwolnienia położonych na terenie Gminy Kuźnia Raciborska budynków lub 

ich części będących własnością przedsiębiorców od podatku od nieruchomości, w ramach pomocy  

de minimis. 

Wyniki głosowania: 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Sylwia Brzezicka-Tesarczyk, Urszula Choroba, Marcin Czerniej, Gerard Depta, Michał Grzesik, Adrian 

Juraszek, Patryk Konieczny, Mateusz Kot, Wojciech Krzyżanowski, Mateusz Procek, Sławomir Sielski, 

Tomasz Sokołowski, Maria Wyszomierska, Dominik Zawada 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Kacper Cichocki 
 

Uchwała nr VII/41/2024 

 

5.4 zmiany uchwały nr LXXI/547/2023 w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 
Raciborskiemu na realizację powiatowych przewozów pasażerskich o charakterze 
użyteczności publicznej, 
Radca Prawny Pan Aleksander Żukowski omówił wprowadzoną autopoprawkę do projektu uchwały 

(wprowadzono w projekcie uchwały w § 1 prawidłowy zapis, tj. 21 grudnia 2023 r.). 

Następnie projekt uchwały omówiła Pani Anna Szostak – Skarbnik Miasta.   

Pani Skarbnik odpowiedziała na pytanie Radnego Pana Wojciecha Krzyżanowskiego oraz Radnej 

Pani Marii Wyszomierskiej odnośnie ostatecznej kwoty pomocy finansowej oraz w sprawie aplikowania 

przez Gminę o zwiększenie siatki transportu np. w weekendy (szczegóły wypowiedzi dostępne na 

nagraniu z sesji). 
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Komisja Budżetu i Finansów zaopiniowała projekt pozytywnie, o czym poinformowała Przewodnicząca 

Komisji Pani Urszula Choroba.  

Uwag nie wniesiono. 
 
 

Głosowano w sprawie: 
zmiany uchwały nr LXXI/547/2023 w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Raciborskiemu 

na realizację powiatowych przewozów pasażerskich o charakterze użyteczności publicznej  

(z autopoprawką).  

Wyniki głosowania: 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 
ZA (12) 
Sylwia Brzezicka-Tesarczyk, Urszula Choroba, Kacper Cichocki, Marcin Czerniej, Gerard Depta, 

Michał Grzesik, Adrian Juraszek, Mateusz Kot, Wojciech Krzyżanowski, Mateusz Procek, Sławomir 

Sielski, Maria Wyszomierska 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 
Patryk Konieczny, Tomasz Sokołowski, Dominik Zawada 
 
 

Uchwała nr VII/42/2024 

 
5.5 udzielenia dotacji celowej na sfinansowanie prac konserwatorskich, restauratorskich lub 
robót budowlanych przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków, 
Radca Prawny Pan Aleksander Żukowski omówił wprowadzoną autopoprawkę do projektu uchwały 

(wprowadzona autopoprawka dotyczy zmian w podstawie prawnej). 

Następnie projekt uchwały omówiła Pani Anna Szostak – Skarbnik Miasta.   

Komisja Budżetu i Finansów zaopiniowała projekt pozytywnie, o czym poinformowała Przewodnicząca 

Komisji Pani Urszula Choroba.  

Uwag nie wniesiono. 
 

 

 

Głosowano w sprawie: 
udzielenia dotacji celowej na sfinansowanie prac konserwatorskich, restauratorskich lub robót 

budowlanych przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków (z autopoprawką). 

Wyniki głosowania: 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Sylwia Brzezicka-Tesarczyk, Urszula Choroba, Kacper Cichocki, Marcin Czerniej, Gerard Depta, 

Michał Grzesik, Adrian Juraszek, Mateusz Kot, Wojciech Krzyżanowski, Mateusz Procek, Sławomir 

Sielski, Tomasz Sokołowski, Maria Wyszomierska, Dominik Zawada 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Patryk Konieczny 
 

Uchwała nr VII/43/2024 
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5.6  zmiany uchwały LXXI/546/2023 Rady Miejskiej w Kuźni Raciborskiej z dnia 21.12.2023 r.  
w sprawie ustalenia stawek dotacji przedmiotowych dla Zakładu Gospodarki Komunalnej  
i Mieszkaniowej w Kuźni Raciborskiej, 
Projekt uchwały omówiła Pani Anna Szostak – Skarbnik Miasta.   

Komisja Budżetu i Finansów zaopiniowała projekt pozytywnie, o czym poinformowała Przewodnicząca 

Komisji Pani Urszula Choroba.  

Komisja Rolnictwa, Gospodarowania Zasobami Komunalnymi Gminy i Ochrony Środowiska 

zaopiniowała projekt pozytywnie, o czym poinformowała Przewodnicząca Komisji Pani Sylwia 

Brzezicka-Tesarczyk.  

Uwag nie wniesiono. 
 
 

Głosowano w sprawie: 
zmiany uchwały LXXI/546/2023 Rady Miejskiej w Kuźni Raciborskiej z dnia 21.12.2023 r. w sprawie 

ustalenia stawek dotacji przedmiotowych dla Zakładu Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej  

w Kuźni Raciborskiej.  

Wyniki głosowania: 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Sylwia Brzezicka-Tesarczyk, Urszula Choroba, Kacper Cichocki, Marcin Czerniej, Gerard Depta, 

Michał Grzesik, Adrian Juraszek, Patryk Konieczny, Mateusz Kot, Wojciech Krzyżanowski, Mateusz 

Procek, Sławomir Sielski, Tomasz Sokołowski, Maria Wyszomierska, Dominik Zawada 
 
 

Uchwała nr VII/44/2024 

 
5.7 przekazania Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miejskiej w Kuźni Raciborskiej petycji 
złożonej do Rady Miejskiej w Kuźni Raciborskiej, 
Projekt uchwały omówił Pan Bartłomiej Adamski – Sekretarz Miasta.   

Uwag nie zgłoszono. 
 
 

Głosowano w sprawie: 
przekazania Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miejskiej w Kuźni Raciborskiej petycji złożonej 

do Rady Miejskiej w Kuźni Raciborskiej.  

Wyniki głosowania: 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 
ZA (13) 
Sylwia Brzezicka-Tesarczyk, Urszula Choroba, Kacper Cichocki, Marcin Czerniej, Gerard Depta, 

Michał Grzesik, Adrian Juraszek, Mateusz Kot, Wojciech Krzyżanowski, Sławomir Sielski, Tomasz 

Sokołowski, Maria Wyszomierska, Dominik Zawada 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 
Patryk Konieczny, Mateusz Procek 
 

 

Uchwała nr VII/45/2024 
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5.8 wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości zabudowanej. 
Projekt uchwały omówiła Pani Małgorzata Pabian – Kierownik Referatu Gospodarki 

Nieruchomościami. 

Komisja Rolnictwa, Gospodarowania Zasobami Komunalnymi Gminy i Ochrony Środowiska 

zaopiniowała projekt pozytywnie, o czym poinformowała Przewodnicząca Komisji Pani Sylwia 

Brzezicka-Tesarczyk. 

Uwag nie wniesiono. 
 

Głosowano w sprawie: 
wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości zabudowanej. 

Wyniki głosowania: 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Sylwia Brzezicka-Tesarczyk, Urszula Choroba, Kacper Cichocki, Marcin Czerniej, Gerard Depta, 

Michał Grzesik, Adrian Juraszek, Patryk Konieczny, Mateusz Kot, Wojciech Krzyżanowski, Mateusz 

Procek, Sławomir Sielski, Tomasz Sokołowski, Maria Wyszomierska, Dominik Zawada 
 

Uchwała nr VII/46/2024 

 

6.  Wnioski. 
 

Na VII Sesji Rady Miejskiej w Kuźni Raciborskiej zgłoszone zostały następujące informacje, pytania 

oraz wnioski: 
 

1) Radna Pani Sylwia Brzezicka-Tesarczyk odniosła się do ostatniej Komisji Rolnictwa, Gospodarowania 

Zasobami Komunalnymi Gminy i Ochrony Środowiska, na której obecny był Burmistrz Miasta, 

Sekretarz Miasta i wspomniana została sytuacja, że Gmina zwróciła się do Ministerstwa po 

zasięgnięciu opinii/konsultacji doradcy (dot. sytuacji spółki SIM Śląsk Południe Sp. z o.o.). W związku 

z tym Radna  prosi o rozwinięcie funkcji doradcy (w jakim trybie, jakie są koszty, jak to wygląda). 

Burmistrz Miasta Pan Wojciech Gdesz poinformował, że odpowiedź zostanie w trybie niezwłocznym 

przygotowana na piśmie. 
 

2) Radna Pani Maria Wyszomierska w związku z dofinansowaniem przewozów transportowych wnosi  

o dokonanie analizy wśród mieszkańców (ich potrzeb), czy rzeczywiście transport weekendowy, który 

nie funkcjonuje ze strony PKS-u powinien zostać wznowiony i tym samym o wystąpienie do powiatu  

o szacunkowe koszty. 
 

3) Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Tomasz Sokołowski odniósł się do wniosku Radnej Pani Marii 

Wyszomierskiej i zawnioskował o rozwinięcie tematu komunikacji, bo z różnych zakątków spływają 

potrzeby dotyczące mieszkańców, czy to na linii z Rybnika, czy z Gliwice, czy z Raciborza. 

Przewodniczący poinformował, żeby Gmina spróbowała poprzez zebrania wiejskie i nie tylko 

zasięgnąć informacji gdzie są te potrzeby, by uzyskać pełną informację, przepracować to na 

Komisjach i usprawnić (na liczbach wyjdzie, gdzie należy dołożyć do komunikacji, ile dokłada się co 

roku i o ile więcej), aby mieć skalę porównawczą z 3 ostatnich lat i dobrze przygotować budżet. 
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4) Radny Pan Sławomir Sielski złożył wniosek o udzielenie pisemnej odpowiedzi na jakim etapie jest plan 

zagospodarowania przestrzennego uchwalony przez tutejszą Radę Miejską w dniu 27.06.2024 r., gdyż 

uchwała ta została unieważniona przez Wojewodę Śląskiego z uwagi na błędy jakie zostały wykryte 

w tym planie. Radny prosi również o informację, czy błędy wykryte w planie zostały już poprawione  

i naniesione na plan i kiedy można się spodziewać, że plan będzie można ponownie uchwalić.  
 

5) Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Pan Michał Grzesik odniósł się do poruszonego tematu doradcy 

i poinformował, że ustawa o pracownikach samorządowych po nowelizacji z 2017 roku nie przewiduje 

zatrudniania doradcy, ani asystentów przez odpowiednio Wójta, Burmistrza, ani Prezydenta Miasta  

w związku z tym  na podstawie art. 61 Konstytucji Rzeczypospolitej Polskiej oraz na podstawie art. 10 

ustawy o dostępie do informacji publicznej wnioskuje o  przesłanie umowy z doradcą, a także o wykaz 

dodatków specjalnych przyznanych przez Burmistrza Miasta Kuźnia Raciborska od 7.05.2024 r. do 

dnia dzisiejszego, tj. 17.10.2024 r. 
 

6) Radny Pan Marcin Czerniej wnosi o udzielenie pisemnej informacji na jakim etapie jest przewidziana 

termomodernizacja budynku w Siedliskach. Radny wyjaśnił, że pyta o to ze względu na to, że  

w przyszłym roku będą w tym miejscu organizowane dożynki powiatowe, a ten budynek jest  

w przyszłym roku przewidziany do termomodernizacji. W związku z tym, czy przystępujemy do 

programów i czy są odpowiedzi w tym zakresie. 

Kierownik Referatu Inwestycji i Budownictwa Pan Piotr Staroń odniósł się do złożonego wniosku  

i poinformował, że budynek OSP w Siedliskach jest przeznaczony do dofinansowania wnioskiem, który 

będzie do końca miesiąca października składany. Wniosek będzie obejmować również budynek OSP 

w Rudach, biblioteki publicznej w Rudach oraz wymianę kotła w budynku LKS BUK Rudy. Pan Piotr 

Staroń przekazał również, że jeżeli wniosek przejdzie, to będzie realizowany w przyszłym roku, dlatego 

należy zastanowić się, jak to będzie wyglądało. 

Radny Pan Marcin Czerniej przekazał, że chodzi o to, jaki okres realizacji jest przewidziany w projekcie 

termomodernizacji, gdyż dożynki planowane są na 6.09.2025 roku – czy do tego terminu zdążymy? 

Kierownik Referatu Inwestycji i Budownictwa Pan Piotr Staroń poinformował, że jeśli będzie 

rozstrzygnięcie wniosku do końca tego roku, to patrząc realnie przetarg rozpisany będzie w miesiącu 

styczniu, umowy gdzieś w lutym można podpisać i od marca wejść na budowę. Natomiast zakres prac 

jest duży, bo jest tam wszystko: wymiana kotła, fotowoltaika, cała termomodernizacja budynku, jak 

również prace wewnątrz budynku. Kierownik przekazał, że nie może ręczyć za wykonawcę, że 

podpiszemy umowę na początku marca, rozpoczną się prace i do końca lipca zostaną zakończone. 

Można taki harmonogram założyć, ale na obecną chwilę jest to wróżenie z fusów. 
  

7) Radna Pani Urszula Choroba wnioskuje o rozszerzenie informacji dotyczącej Zgromadzenia Ogólnego 

Związku Subregionu Zachodniego, w którym uczestniczył Pan Burmistrz. 
 

8) Radna Pani Urszula Choroba poinformowała, że wniosek dotyczy walnego zebrania spółki SIM Śląsk 

Południe Sp. z o.o., które odbyło się 15 października. Radna zwróciła się z pytaniem, czy są znane 

powody rezygnacji Pana Prezesa Paczesia i czy Prezes przedstawił/złożył jakieś sprawozdanie ze 

swojej działalności w ramach spółki SIM za swojej kadencji. Czy znane są szczegóły, co zrobił w tym 

okresie? W związku z otrzymaną informacją, że Pani Beata Pańczuk zrezygnowała z Rady 
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Nadzorczej, a była jej członkiem z ramienia Gminy Kuźnia Raciborska – Radna zwróciła się z pytaniem 

co to oznacza dla naszej Gminy i czy Pani Beata Pańczuk złożyła jakiś raport/sprawozdanie ze swojej 

dotychczasowej pracy w ramach Rady Nadzorczej. 

Sekretarz Miasta Pan Bartłomiej Adamski odniósł się do pytania Radnej i poinformował, że Prezes 

Przemysław Pacześ jako powód rezygnacji z członkostwa i bycia Prezesem podał powody osobiste. 

Prezes nie przedstawił na walnym zgromadzeniu sprawozdania ze swojej działalności.  
 

9) Radna Pani Urszula Choroba poinformowała, że wniosek dotyczy sytuacji, która miała miejsce na 

ostatnim posiedzeniu Komisji Rolnictwa, Gospodarowania Zasobami Komunalnymi Gminy i Ochrony 

Środowiska, na której członkowie Komisji dowiedzieli się, że mamy deficyt w budżecie na około 

700.000,00 zł związany z gospodarką odpadami, a w uzasadnieniu Pani Skarbnik członkowie uzyskali 

informację, że deficyt wziął się z tego, że w Gminie niedoszacowana jest opłata przewidziana na 2024 

rok za odbiór odpadów dla każdego mieszkańca o jakieś 7,00 zł. Radna przekazała, że przed nami 

rok 2025 i przetarg na odbiór odpadów, który według szacunków przekazanych przez Panią Skarbnik 

jeszcze dodatkowo podniesie tą opłatę, czyli podsumowując koszt na jednego mieszkańca już  

w Gminie jest niedoszacowany w tym roku o 7,00 zł, a w przyszłym roku najprawdopodobniej wzrośnie 

o kolejne 1,50 zł, co łącznie daje 8,50 zł na mieszkańca. 

W związku z powyższym Radna zwróciła się z pytaniem, czy w okresie 5 miesięcy od kiedy Pan 

Burmistrz sprawuje swoją funkcję – był świadomy deficytu i co zamierza z tym zrobić, bo jak wiadomo 

system powinien się bilansować. 

Kolejne pytanie Pani Urszula Choroba skierowała do Radnych pełniących kolejną kadencję, dlaczego 

nie podnoszono opłaty za wywóz śmieci od 2022 roku widząc, że wszystkie Gminy podnoszą. Czy 

niepokoiło Państwa, że brak minimalnych podwyżek w opłatach będzie skutkował w przyszłości tak 

ogromnym deficytem. 
 

10) Radna Pani Sylwia Brzezicka-Tesarczyk złożyła wniosek będący uzupełnieniem wypowiedzi Radnej 

Pani Urszuli Choroba. Radna przekazała, że gdy pełniła funkcję Zastępcy Burmistrza Miasta  

to w pionie Zastępcy była Ochrona Środowiska. W związku z tym Radna zapytała Burmistrza Miasta, 

czy jak przejął funkcję Zastępcy to uczestniczył w formule przetargowej, w formule in-house z końcem 

2023 roku i na jakim etapie i w jakim czasie powziął informację o tak ogromnym deficycie. Radna 

przekazała, że to nie jest 7.000,00 zł, ani 70.000,00 zł, to jest 700.000,00 zł i w związku z tym Radna 

zapytała z czego rezygnujemy, z jakiej inwestycji, z jakich przedsięwzięć, z jakich kosztów, żeby ten 

deficyt uzupełnić. 
 

11) Radna Pani Urszula Choroba poinformowała, że 12.10.2024 r. w Rudach na Uroczysku BUK miało 

miejsce wydarzenie Back to the BUK, które trwało od godziny 17:00 do 7:00 rano. Na Uroczysku 

rozłożono trzy sceny, które znajdowały się przy amfiteatrze, który ze względu na swój stan techniczny 

nie wiadomo czy dopuszcza możliwość organizacji takich wydarzeń. Dodatkowo była scena nad 

oczkiem wodnym i scena w budynku za amfiteatrem. Grana muzyka podczas tego wydarzenia to 

techno, house, drum and bass. Wydarzenie trwało do 7:00 rano, mieszkańcy wielokrotnie zgłaszali 

sytuację na policję, że nie mogą spać, że jest zakłócana cisza nocna. W związku z powyższym Radna 

zwróciła się z pytaniem, czy Urząd wiedział o tym wydarzeniu i czy zostało wydane pozwolenie na to 

wydarzenie. 
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12) Radny Pan Wojciech Krzyżanowski wnosi o przedstawienie wyliczenia w sprawie niedoszacowania 

stawki opłaty za gospodarowanie odpadami oraz aby wyliczenie miało pokrycie w fakturach. Radny 

prosi, aby Pani Skarbnik przygotowała wyliczenie na Komisję Rewizyjną, bo należy się temu przyjrzeć.  

W odpowiedzi na pytania zadane przez Radne w tym temacie, Pan Krzyżanowski przekazał, że nie 

należy się zastanawiać czemu do tego doszło, tylko jak, bo zaniedbania nie są tyko i wyłącznie w tym 

roku, tylko w latach poprzednich. 

 

13) Przewodniczący Rady Miejskiej w Kuźni Raciborskiej Pan Tomasz Sokołowski wnosi  

o prześledzenie całego procesu dotyczącego systemu gospodarki odpadami, aby mieć pełny obraz 

od trzech lat wstecz (jak wpływały faktury), jakie były faktury co miesiąc, na jakim etapie zaczęło się 

finansowo rozjeżdżać z opłatami, kiedy się to zaczęło i dlaczego jest teraz taka kwota deficytu. 

 
7. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej dot. spraw bieżących. 
Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że poczta kierowana do Rady Miejskiej na bieżąco 

przekazywana jest przez system eSesja.  

Przewodniczący przekazał również, że w dniu 02.10.2024 r. wpłynęło zgłoszenie o powstaniu Klubu 

Radnych. Klub Radnych został założony pod nazwą „Razem dla Rozwoju”. 

Członkami Klubu są: 

1) Radny Kacper Cichocki – Przewodniczący Klubu, 

2) Radny Marcin Czerniej, 

3) Radny Gerard Depta, 

4) Radny Adrian Juraszek, 

5) Radny Sławomir Sielski. 

Następnie Przewodniczący przekazał, że kolejna sesja Rady Miejskiej planowana jest na 21 listopada 

bieżącego roku. 

  

8. Zakończenie obrad. 
Przewodniczący Rady Miejskiej w związku z wyczerpaniem porządku obrad podziękował wszystkim 

za udział i zamknął VII sesję Rady Miejskiej w Kuźni Raciborskiej. 

 

Przewodniczący 
Rady Miejskiej w Kuźni Raciborskiej 

Tomasz Sokołowski  
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Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


